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Zadeva: PO.JASNILO V ZVEZI S PRED:\1ETOM INŠPEKCIJSKEGA NADZORA

Spoštovani!

Dne 25.05.2010 smo s povratnico prejeli poziv za pojasnilo v zvezi s predmelOm
i11.\1)ckcijskegll nadzora (.~t. U6J17-/69!20(}W8. datum: 20.05.20/0. MOJ> /R5;()P 

Obmocna enota Maribor). kjer nas pozivate. da skladno z drugim odstavkom 29. clena
Zakona o inšpekcijskem nadzoru v roku 8 dni po vrocitvi tega poziva pošljemo na IRSOP
OE Maribor celovito oceno obravnavanega odpadka (izkopana zemljina. zacasno
odložena na lokaciji predelovalnega centra v Dogošah podjetja GO KOP d.o.o.) ali se o
zadevi pisno opredelimo.

S strani podjetja Harvey Norman trading d.o.o. smo prejeli dne 27.04.2010 narocilo št.
003179 za izvedbo kemijskih analiz obravnavanega odpadka, ki je bil v casu vzorcenja
dne 24.07.2009. zacasno deponiran v zbirno predelovalnem centru Dogoše. Rezultati
analiz naj bi služili narocniku za opredelitev možnosti in stroškov odstranitve
obravnavanega odpadka kot alternativa odlaganju.
Na inštitutu ERICo d.o.o. za omenjeni odpadek, zacasno deponiran na lokaciji Dogoše.
do 25.5.20 10 nismo prejeli nobenega narocila za izdelavo ocene odpadka za konkretne
namene ravnanja z odpadkom.
Na podlagi narocenih analiz, nabor katerih je dolocil narocnik, nismo mogli izdelati
celovite ocene odpadka za konkretni namen nadaljnjega ravnanja kot to predpisuje
zakonodaja s podrocja odpadkov (Uredha o ravnanju z odpadki Ur.!. RS št. J4IOX; Uredba
o odlaganju odpadkov na odJagališcih Ur.!. RS št. 32/06. 98/07. 62/09 in 53/09. Uredba o
ravnanju z odpadki, ki nastanejo pri gradbenih delih Ur.1. RS št. 62/08). Nabor narocenih
in izmerjenih parametro\' namrec ne vsebuje vseh parametrov, ki jih doloca zakonodaja za
izdelavo celovite ocene odpadka.
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Na vaše vprašanje glede vsebnosti izmerjenih kovin naj v obrazložitev omenimo. da
porocilo o rezultatih kemijskih analiz treh vzorcev odpadkov z oznako () 1-927/09. 01
928109 in O 1-929109 za Harvey Norman Trading d.o.o (št. ERICo DP 540103/09). ki smo
ga izdelali na inštitutu ERICo d.o.o. oktobra 2009. vsebuje rezultate kovin v treh trdnih

vzorcih odpadka in ne v izlužkih teh treh vzorcev. Pri tem je potrebno poudariti. da
primerjava med izmerjenimi vsebnostmi za posamezno kovino v trdnem vzorcu odpadka
in v njegovem izlužku. ni primerljiva.

Rezultati izmerjenih vsebnosti živega srebra, arzena. svinca in kadmija. v vseh treh trdnih

vzorcih odpad ka so pokazali, da izmerjene vsebnosti teh kovin ne presegajo predpisanih
mejnih vrednosti za dolocitev nevarnih lastnosti odpadkov. zaradi katerih se odpadki
uvršcajo med nevarne odpadke. skladno s Prilogo 4 (lastnost 1-1 13) Uredbe o ravnanju z

odpadki, Ur.I. RS št. 34/08.

Dne 25.5.2010 smo s strani podjetja GOKOP d.o.o. prejeli Narocilo za izdelavo ocene
odpadkov za namen predelave gradbenih odpadkov v [)ogošah (narocilnica št.: 2212010).

Na podlagi narocila bomo izvedli celovito oceno obravnavanega odpadka. Predvidoma \
prihodnjem tednu bomo izvedli vzorcenje tega odpadka in v vzorcu odpad ka izdelali

analize vseh tistih parametrov. ki jih predpisuje zakonodaja s podrocja odpadkov
(vrednotenje nevarnih lastnosti odpadka in izdelavo ocene odpadka za predelavo).

Podjetje GOKOP d.o.o nas je pooblastilo, da vam nemudoma po izdelavi predamo vso
omenjeno dokumentacijo.

Lepo pozdravljeni.
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Zadeva: ZAPIS DOGODKOV POIZVEDBE DEJSTEV OKROG ZEMLJIN NA ODLAGALIŠCU DOGOŠE

Na seji skupšcine podjetja Snaga d.o.o. ki je bila v cetrtek dne 13.05.2010 ob 12.00 uri v sejni sobi

podjetja je bila iz strani clana skupšcine, Vinka Mandia ,.podana izjava, ce je vodstvo podjetja
seznanjeno z dejstvom, da se odlagališce v'Dogošah prekriva z zemljinami, ki vsebujejo nevarne
snovi in izhajajo iz Cinkarne Celje. Osebno sem podala izjavo, da s tem nisem seznanjena in prvic
slišim ter tudi dejstvo, da izvajalska oziroma zakljucna . dela na odlagališcu izvaja pogodbeni
partner, ki je bil izbran preko javnega narocila, to je podjetje Avtoprevoz Gramet-trade, ki ga

zastopa g. Branko Stancic. Zavezala se.m se, da preverim kako je s tem.

Naslednji dan, v petek 14.05.2010 ob 10.48 uri sem govorila z g. Stancicem, od kod izvirajo
zemljine, ki jih uporabljajo v namen prekrivanja odlagališca. Pojasnil mi je, da gramoz izvira iz

Zlatolicja, kjer ga kupuje, ostale zemljine pa izvirajo iz izkopa trase avtoceste Slivnica-Draženci.
Povprašala sem ga, ali je mogoce, da bi se nahajala na obmocju odlagališca v Dogošah nevarna

zemljina iz izvora Cinkarne Celje. Zatrdil mi je, da v nobenem primeru takšne zemljine ni na
obmocju odlagališca Dowk da pa lahko kdorkoli, ki kaj takega trdi opravi kjerkoli na odlagališcu
vzorcenje zemljin. S svojimi izjavami je stal za tem in mi tudi zagotovil, da bo zapisal porocilo o

izvoru zemljin, ki jih uporablja pri sanaciji odlaga,lišta ter priložil vse obstojece dokumente okrog
tega. V skladu s tem sem se odlocila, da pocakam porocilo. iri" se na podlagi njega odlocim za
morebitno vzorcenje zemljin.

Še isti dan okrog 15.30 ure sem govorila tudi s sodelavcem g. Šabedrom, ki je zadolžen iz strani
Snage za spremljanje izvajanja sanacijskih del na odlagališcu v Dogošah. Tudi njega sem povprašala

ali je seznanjen z morebitno prisotnostjo nevarnih zemljin na obmocju odlagališca. Tudi on mi je
znal povedati, da so na obmocju odlagališca zgolj zemljine, ki izvirajo iz izkopa trase avtoceste.

Isti dan popoldne ob 18.15 uri me je poklical župan g. Kangler in me vprašal kakšne zemljine imamo
na odlagališcu Dogoše. Podal je, da ima informacijo, da imamo na odlagališcu zemlji ne iz Cinkarne
Celje. Povedala sem mu, da sem dobila sama to informacijo na vcerajšnji seji skupšcine iz strani g.
Mandia ter tako danes takoj povprašala izvajalca o izvoru obstojecih zemljin, ki mi je zatrdil, da
nobena od njih ne izhaja od tam ter da mi bo podal natancno porocilo o izvoru zemljin, ki jih
uporablja za sanacijo odlagališca. G. Kangler je zahteval, da takoj v ponedeljek 17.05.2010
narocimo od pristojnih služb vzorcenje zemljin na razlicnih mestih in mu posredujemo rezultate
(analize vzorcev).

Tudi sama sem bila v zadnjem casu na obmocju odlagališca, pa zemljin sumljivega izvora (vsaj
vizuelno) nisem zasledila.

Zapisala: Ireri"a I3ARTOK, direktorica Snaga d.o.o.


